
Zápis č. 4/2016 Komise životního prostředí   

Rady městské části Praha 21, konané dne 4.5.2016 
 

Zahájení jednání         16:00  

Ukončení jednání:    18:30 

1. Účastníci jednání 

 

Přítomni: D.Slabochová (tajemnice), RNDr. J. Jenšovská (předsedkyně komise), pan M.Váša, Ing. J. 

Carbolová, Ing. V. Beroušek, Ing. R. Březina 

Omluveni: paní K.Burešová 

Nepřítomni:  

Přizvaní zaměstnanci ÚMČ P21:   

Hosté: Ing. J. Orlovský 

2. Program 

 

Jednání zahájila předsedkyně komise. Nejprve byly prodiskutovány body z minulého jednání komise: 

 

1. Strom na Rohožníku 

Vyřešeno, náhradní výsadba bude provedena na podzim 2016. 

 

2.  Regulace divokých prasat 

Touto problematikou se zabývá KŽP již řadu měsíců – od podzimu 2015. Ing Beroušek představil 

videozáznam s pohybem divokých prasat v zahradě MŠ Sedmikráska, Lišická ul. v odpoledních 

hodinách. Komise se shodla, že je nutné tento záznam zveřejnit, nejlépe na facebooku s odkazem na 

webových stránkách. 

Jednání o jejich redukci – úkol trvá. 

 

3. Třešňový sad Skalka  

Klíč od závory byl předán proti podpisu na Obecním úřadu Sibřina přítomné pracovnici. 

Pan Březina připomněl, že se na minulých zasedáních KŽP zabývala možností spolupráce s obcí 

Sibřina na obnově třešňového sadu a dalších cest navazujících na naše jižní cesty. Tato problematika 

je dále v řešení. KŽP doporučuje pozvat na své příští jednání pana Ing. Josefa Nováka, starostu 

Sibřiny. Úkol trvá. 

 

4. Jižní cesty 

Paní Burešová se z dnešního jednání omluvila, zmapování dřevin tedy nepředložila. Jednání s ZD 

Šestajovice před zasedáním dne 4.5. neprobíhalo, neboť podklady měly vzejít ze zmapování stavu 

aleje paní Burešovou. Dále bylo diskutováno o jiných možnostech zabezpečení cest a alejí proti 

poškození zemědělskou technikou. Komise se zajímala, jak je ulice Ježovická rozdělena katastrálně, 

kde probíhá hranice katastrů - do příštího jednání zajistí paní Slabochová. Úkol trvá. 

 

 

5. Lípa před hřbitovem 

Projednáno na minulém zasedání, nyní upřesňuje KŽP druh keřů – brslen evropský. 

 

6. Zeleň u tenisového kurtu 

Zákrok je v realizaci, komise bude seznámena s jeho dokončením. 

 

7. Vyrovnání se s kalamitou 

Poslední fáze ošetření a to prořezy odbornou firmou u strouhy za ulicí Šlitrovou budou provedeny 

6.5.2016. O dokončení bude komise informována. 

 

8. Podněty z jednání kulatého stolu 2015 



A – park Blatov – umístění laviček se zkomplikovalo, dále se jedná. Úkol trvá 

- odstranění vývěsky – je možné, neslouží původnímu účelu, je stále ničená. 

Komise diskutovala o možnosti odstranění staré nevzhledné čekárny a její 

nahrazení přístřeškem stejným, jako na ostatních zastávkách. Věc je v řešení. 

 

 

B – přerosty dřevin  - bude postupováno podle doporučení KŽP. 

 

 

9. Veřejné fórum 

Komise byla informována o průběhu veřejného fóra dne 20.4.2016. Nejdůležitějším problémem 

v oblasti životního prostředí, nejčastěji na tomto fóru občany označovaným, je přemnožení divočáků. 

 

 

Dále byly diskutovány nové podněty… 

 

1. Problematika holubů – tajemnice seznámila členy komise s dotazem občana, žijícího na sídlišti 

Rohožník, na problematiku holubů – jejich odchyt. Zároveň seznámila s materiály, které koncem 

roku 2015 na toto téma zpracovávala. Jedná se o zhodnocení možných postupů umožňujících 

snižování populace  přemnožených holubů a doporučení pro občany. 

Komise souhlasí s obsahem materiálu a zároveň diskutovala nad možností lovu holubů sokoly a 

jejich možným zahnízděním v blízkosti této lokality. 

 

2. Problematika schnoucích dřevin v parku před ZŠ u ulice Staroklánovická – tajemnice 

seznámila komisi se stavem některých dřevin v parku a návrhem řešit následující postup s na 

základě odborného posudku. Komise s návrhem souhlasí a doporučuje kroky urychlit i za cenu 

vyšší ceny znalečného.  

3. Špatný stav dřevin u pěšiny za koncem ulice Čankovská, parcela č. 1408/1   – tajemnice 

informovala členy komise o špatném stavu některých dřevin v těsné blízkosti pěšiny vybudované 

od západního konce ulice Čankovská směrem severním – spojka na další pěšinu vedoucí lesem. 

Pan Březina sdělil, že téměř po celém pozemku parc.č. 1408/1 a 1405/1 jsou dřeviny ve špatném 

stavu a je třeba řešit celou lokalitu. Členové komise se domluvili, že se nejprve seznámí se 

stavem dřevin a ploch v terénu a následně budou věc diskutovat.  

4. Javor v ulici Čankovská – paní tajemnice seznámila členy komise s podnětem občanky Újezda, 

která upozornila na velmi špatný zdravotní stav jednoho z posledních starších stromů na břehu 

škarpy v ulici Čankovská. Strom má rozsáhlou hnilobu u paty kmene a i další poškození. Hrozí 

pád dřeviny. Členové komise se shodli, že i se stavem této dřeviny se nejprve seznámí v terénu. 

Následně budou diskutovat. 

 

 

Zapsala:   D.Slabochová   dne: 13.5.2016 

 

Předáno k připomínkování RNDr. Jenšovské  dne: 16.5.2016   

 

Připomínky zapracovány: 16.5.2016 

 

Zápis ověřen dne: 18.5.2016 

 

Termín příštího  jednání je:   22.6.2016 v 16:00 hod. ve VELKÉ zasedací místnosti 

  


